
Innspill til 1. høringsrunde Kommunedelplan Barn og unge 

Fra rektor gruppen: 

Vi ser at utkastet har fått med seg mange sentrale og positive 

element. Vi ønsker å kommentere dette fra skoleleder perspektivet. 

For skolen er det viktig med forutsigbare rammer som gjør det mulig 

å planlegge for god undervisning. Stabilitet i økonomi og ikke store 

variasjoner fra år til år.  

Samarbeidet barnehage og skole må fortsette med trykk på læring og 

utvikling. Barnehagene jobber nå godt og skolene kan øke det faglige 

fokuset for å bedre de grunnleggende ferdighetene.  

Det er særdeles viktig å legge til rette slik at elevene får et best mulig 

læringsmiljø. God kompetanse i alle ledd og muligheter for faglig 

oppdatering er viktig. Utnytte de muligheter staten gir for 

kompetanseutvikling. Det må også være en bevissthet rundt 

rekrutering slik at vi i framtiden har den faglige kompetansen som 

trengs for å drive en god skole.  

Samarbeid mellom de ulike etatene i kommunen kan styrkes enda 

mer slik at uteområder og skolebygg er mest mulig tilrettelagt for 

elevenes læring og psykososiale miljø.  Et annet viktig element er et 

godt utviklet skole/hjem samarbeid. 

Det vil være mere aktuelt for oss å komme med flere innspill til neste 

runde i høringen. Dette fordi vi kan komme inn på mere konkrete ting 

rundt dette med tiltak. 
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